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PROTOKÓŁ Z XIV SESJI  

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego VII Kadencji, 

która odbyła się w dniu 28 maja 2025 roku   

w Starostwie Powiatowym w Tarnobrzegu, przy ul. 1 Maja 4,  

sala obrad Rady Powiatu nr 107. 

 

Przewodniczący otworzył XIV Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

Przewodniczący przywitał Radnych, Starostę, Wicestarostę, Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu, 

oraz wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

 

W Sesji uczestniczyło 15 radnych, Rada Powiatu mogła podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że Członek Zarządu Krzysztof Pitra reprezentuje Radę Powiatu na 

Forum Samorządu w Kielcach. 

Protokołowała Anna Kuroń-Malinowska. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) realizacji zadania pn.  „Poprawa funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie poprzez rozwój usług cyfrowych” oraz 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na jego  

realizację. 

b) nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Tarnobrzegu. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

                         

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku 

obrad, które odczytał: 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę porządku obrad  XIV Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 28 maja 2025r. 

1. W punkcie 6 podjęcie uchwały w sprawie: 

 Litera a) realizacji zadania pn.  „Poprawa funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie poprzez rozwój usług cyfrowych” oraz zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na jego realizację z autopoprawką. 

 Dodanie projektu uchwał w sprawie: 

Litera c) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025, 

Litera d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2025 –  2029. 

 

Głosowanie przyjęcia porządku obrad.     
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Lp.

    
Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 

3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 

14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 

16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

 

Protokół został wysłany Radnym drogą elektroniczną i wyłożony w Starostwie Powiatowym. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi?  

Nie zgłoszono. 

 

Lp.

    
Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 

3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 

14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 
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16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

 

Protokół został przyjęty 

( Przewodniczący podpisał protokół) 

 

p.4 Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –

informacja. 

 

Starosta Paweł Bartoszek przedstawił Radzie Powiatu informację z działalności Zarządu  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania?  

Nie zgłoszono. 

 

p. 5. Interpelacje radnych.  
 

Na ostatniej sesji radna Grażyna Żak złożyła zapytania dotyczące inwestycji dotyczącej  

budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu przy szkole podstawowej w Stalach. Przewodniczący 

na piśmie udzielił odpowiedzi. 

Radna nie zgłosiła uwag do odpowiedzi. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych chciałby zgłosić interpelację?  

Nie zgłoszono. 

 

p.6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie realizacji zadania pn.  „Poprawa funkcjonowania Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie poprzez rozwój usług cyfrowych” oraz 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na jego  

realizację. 

 

Projekt uchwały odczytał sekretarz Adam Kumor. 

Głos zabrał p.o. dyrektora Samodzielnego Publiczny Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej  

Dębie Jakub Dzik, który szczegółowo przedstawił projekt uchwały . 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

omówionego projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie  projektu uchwały bez poprawek. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

 

Lp.

    
Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 
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3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 

14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 

16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

 

Uchwała została podjęta. 

 

b) w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Tarnobrzegu. 

 

Projekt uchwały odczytał sekretarz Adam Kumor. 

Projekt uchwały przedstawił dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Dariusz Bukowski. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

omówionego projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. 

 

Opinię przedstawił w zastępstwie za przewodniczącego Komisji  do spraw Rodziny i Polityki 

Społecznej Marek Zięba. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie  projektu uchwały bez poprawek. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

 

Lp.    Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 

3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 
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14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 

16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu Tarnobrzeskiego, który przedstawił 

projekty uchwał punkt c) oraz d). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

omówionych projektów uchwał?  

Nie zgłoszono. 

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie  projektów uchwał w punkcie c) oraz d) bez poprawek. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektami uchwał: 

 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2025. 

  

Lp.    Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 

3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 

14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 

16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

 

Uchwała została podjęta. 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

2025 – 2029. 

Lp.    Imię i nazwisko radnego      Wynik głosowania    

1 Bartoszek Paweł ZA 

2 Berezowska Benita ZA 
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3 Chmielowiec Marzena ZA 

4 Gruszka Wojciech nieobecny 

5 Hynowski Jacek ZA 

6 Kosior Lesław ZA 

7 Laskowski Krzysztof ZA 

8 Lipińska Teresa ZA 

9 Pędziwiatr Robert ZA 

10 Pitra Krzysztof nieobecny 

11 Rożek Jacek ZA 

12 Sekuła Stanisław ZA 

13 Szewc Dominik ZA 

14 Śmiech Wojciech ZA 

15 Zieliński  Tomasz ZA 

16 Zięba Marek ZA 

17 Żak Grażyna ZA 

  

Uchwała została podjęta. 

 

pkt.9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Głos zabrał Starosta Paweł Bartoszek. 

Starosta przedstawił Radzie sprawę dot. ul. Jezierskiej- ulica do strefy przemysłowej w Jeziórku. 

Droga do 2019 roku była w użytkowaniu wieczystym Spółki Siarkopol. Poprzedni Zarząd Spółki 

zrzekł się własności tej drogi podpisując akt notarialny, a droga wróciła we władanie Skarbu Państwa, 

którego działki administruje Powiat Tarnobrzeski. Starosta skierował zapytanie do radnego Jacka 

Rożka czy odbywały się konsultacje zarządu Spółki z Zarządem Powiatu Tarnobrzeskiego dot. ww. 

sprawy. 

Skutkiem ww. działań jest sytuacja, że od 2019 roku formalnie w tym miejscu nie ma  drogi która ma 

status drogi publicznej. Sytuacja niekorzystnie wpłynęła na przedsiębiorców i właścicieli 

nieruchomości. Starosta przedstawił warianty jakie brane były pod uwagę w celu rozwiązania 

problematycznej drogi.  

Rozwiązaniem, które proponuje Zarząd to przejęcie drogi przez Powiat Tarnobrzeski a co za tym idzie 

ustanowienie statutu drogi publicznej – powiatowej. 

 

Głos zabrał radny Jacek Rożek. 

Radny przedstawił ogólne informacje, które pamiętał dot. działań podejmowanych w temacie tej drogi 

przez zarząd VI Kadencji. Odbywały się rozmowy z Siarkopolem, osobiście również Jacek Rożek był 

w Urzędzie Wojewódzkim w związku z tą sprawą. Zarząd wielokrotnie zwracał się do Wójta Gminy 

Grębów aby przejął tą drogę. Droga ta nie ma charakteru drogi powiatowej ponieważ jest na terenie 

jednej gminy. 

Jacek Rożek całkowicie się zgadza, że te tereny z punku widzenia mieszkańców Powiatów są bardzo 

ważne i należy je uregulować. 

 

pkt.10. Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący wypowiedział sentencję: 

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam XIV Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu   

28 maja 2025 roku.”  
 

Protokołowała Anna Kuroń-Malinowska 


